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“Ik ben vereerd dat ik jullie mag toespreken op de eerste demonstratie van Boeren voor Europa! Ik ben 

blij dat jullie hier met zoveel mensen zijn! Wij zijn de gebundelde krachten van boeren in Europa. Geen 

goedbetaalde politici maar echte boeren met hun handen in het vuil en hun laarzen op de grond. Wij 

hebben het vuur aangewakkerd in de harten van boeren en burgers. We zijn gestegen in de gelederen 

van de politiek en hebben de media over de hele wereld beïnvloed. De agenda van woke 2030 is niet 

onze agenda en ook niet die van de meeste Europeanen. Wij, de boeren van Europa, zijn één met het 

Europese volk. Zij hebben ons 3 keer per dag nodig! En wij hebben hen nodig!!! Anders kunnen we ons 

bedrijf sluiten. De mensen van Europa weten dit. Wij zijn sterk verbonden! 

 

Het is belangrijk dat we in heel Europa een sterke alliantie opbouwen omdat COPA niet aan onze eisen 

voldoet. COPA is de oude politiek die veel te veel verbonden is met de mensen aan de macht. Op deze 

manier worden andere belangen behartigd in plaats van onze behoeften.  

In heel Europa hebben we gezien dat de mensen pal achter de boeren stonden. De media probeerden 

ons de grond in te boren met artikelen als: wij zijn extreemrechts, wij zijn extreem. Maar ik zeg je: Ja, wij 

zijn extreem!!! Wij zijn extreem onafhankelijk!!! En we maken ons punt extreem duidelijk!!! 

Wij willen eerlijke concurrentie! Geen import van inferieure kwaliteit en normen. Geen subsidies voor 

landen buiten de EU!!! Waarom zouden Europese boeren alle track en tracé moeten vervullen maar 

import van buiten de EU niet eens weten wat track en tracé is! 

 

In een wereld die op de rand van een wereldoorlog staat, zou voedsel een prioriteit moeten zijn. Europa 

moet er onafhankelijk van zijn. Zodat het altijd zijn eigen mensen kan voeden. Denk er eens over na als 

Rusland een atoombom zou gooien...hele gebieden kunnen dan niet worden geoogst. Dit zijn risico's 

die reëel zijn. Onze politici zouden hieraan moeten denken in plaats van zich zorgen te maken over hun 

zetel in het parlement! Ze zijn er om ons te dienen...tenminste zo hoort het te zijn...Maar ik denk dat ze 

dat allang vergeten zijn! 

Deze week zijn de EU-verkiezingen. Het is ontzettend belangrijk om te gaan stemmen!!! We hebben in 

Nederland gezien dat dingen kunnen veranderen. Niet alles is in één keer opgelost maar het is als een 

olietanker...het is moeilijk om van koers te veranderen maar het is gelukt. Nu moeten we een 

mammoettanker van koers laten veranderen... Het EU-parlement. We kunnen het samen doen! 

 

De laatste jaren zien we dat we op basis van modellen ons privébezit niet meer kunnen gebruiken zoals 

we dat vroeger deden. Er komt veel te veel wetgeving uit Brussel die ons eigendom nutteloos maakt. Er 

is ook veel papierwerk aan verbonden. Ze vertellen ons dat ze kleinschalige productie willen. Maar in 

werkelijkheid dwing je met al die regelgeving boerderijen om te groeien. Omdat we in een andere 

economische realiteit leven dan politici. Als politici regels maken, creëren ze werk. Ze hoeven niet over 

te werken... nee, ze huren gewoon meer mensen in. Dan hebben ze meer geld nodig, dus verhogen ze 

de belastingen. Einde verhaal. Op een boerderij werkt het anders. Je hebt meer werk met papieren, je 

moet er iemand voor inhuren omdat je al overwerkt. Je bedrijf brengt niet meer geld op omdat de prijzen 

niet stijgen... dus je verliest. Je moet je buurman kopen om je inkomen te verhogen en nog harder 

werken. Of je verliest geld en gaat failliet en je buurman koopt je boerderij. Op deze manier krijgen we 

elk jaar minder boeren en worden de boerderijen groter. 



Iets anders waar ik het over wil hebben zijn de rode gebieden en derogatie. Dit beleid heeft niets met de 

waarheid te maken. Sinds 2004 meten ze geen nitraat meer onder grasland en zo houden ze de leugen 

in stand! Kunstmest is veel slechter voor de natuur dan mest. Veel onderzoekers komen tot dezelfde 

conclusie. Al dit beleid is slechts een manier om ons te dwingen tot een vegi manier van leven zoals 

afgesproken door de WHO, VN, WEF enzovoort. Dit beleid is niet in het belang van de natuur, de 

boeren en de Europese bevolking. Ze zouden hun gezond verstand moeten gebruiken! Een koe of een 

varken is niet slecht voor de natuur.... Een dier IS de natuur. 

 

En wij, de boeren van Europa, zijn de beschermers van de natuur en de beschaving zoals we die 

kennen. 

Voor iedereen in de politiek die denkt dat we na verkiezingen onze behoeften kunnen vergeten heb ik 

een onaangename verrassing! 

Deze demo hier is niet het einde van een tijdperk!!! Deze demo is het begin van een Europese 

samenwerking tussen boeren die invloed zal hebben op de toekomstige politiek! 

We zullen samen groeien, we zullen media en sociale media domineren, we zullen verkiezingen 

beïnvloeden en politici die de verkeerde agenda volgen hard aanpakken. 

Na de verkiezingen van deze week zullen jullie het zien: 

Victory is ours!!! En voor alle strijders.   

 

The World is Yours!” 


